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Vocabulary alone isn't enough. To survive in the most sophisticated - and the most
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scathing - nation on Earth you will need to understand the many peculiarities of the
(very peculiar) French culture. And for that you need "A Certain Je Ne Sais Quoi". If you
want to fit in with the French you'll have to know how to deal with sardonic waiters;
why French children hate Charlemagne; and, the etiquette of kissing, joke-telling and
drinking songs, what to do with a bidet, the correct recipe for a salade nicoise and, of
course, how to convey absolute, shattering indifference with a single syllable (Bof!).
Charles Timoney, the author of "Pardon My French", provides a practical, pleasurable
guide to the charms of the Gallic people - from their daily routines to their peerless
gesticulations, from their come-ons to their put-downs. Read on and put the oh la la
back into your French vacances. Your inner gaul will thank you for it.
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评论

嗯，这就是那本吐槽稳准狠的书了。这么说来，也是蛮想念南法乡间小屋的shutters的
。

-----------------------------
法国文化入门102

-----------------------------
好玩，头一次看关于法国这方面的书，英国人的冷幽默不得了～2018/02
更新：法国国旗中的蓝色在潘通色卡中称为“反射蓝”（Reflex
Blue），CMYK值：100.70.0.5，之所以叫“反射蓝”也是有来历的～

-----------------------------
很搞笑的一本小书，通过介绍法国俗语的方法，在某种程度上反映了法国文化。很多表
达方式，不身临其境，是难以体会到其用处。有幸融会贯通，往往能打开另一种看世界
的视角。

-----------------------------
对于喜欢法国文化和法语的人很有帮助，而且巨爆笑，推荐

-----------------------------
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书评

Je ne sais quoi 直译成英文就是 I know not
what，用来描述某种无法言语的特质，比如说某人身上有种特别的、说不清楚的东西
，让你喜欢/讨厌。我在网上找到的例句是 “She has a certain je ne sais quoi about
her”。 之所以要引英文例句，是因为这是一本由一位英国人所写的...  

-----------------------------
这书的内容真的超好玩，一定要读英文版，字里行间都是英国人的幽默，再混合上法国
生活的方方面面，加上作者得心应手驾驭文字的能力，整个阅读过程就是一场愉悦的旅
行～ 试举一例：
有一段写献血的，作者写道献血之前先要填表回答一些问题，第一页是这样的： Did
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you weigh ...  
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